
Verslag fysieke overlegtafel-jeugd 
 
 

Naam overleg 
 
Fysiek overlegtafel-Jeugd 

datum:  

10-10-2016 

 

tijd van: 

16.00 tot 18.00 

voorzitter:  

Hanneke Knijf 

 

locatie:  

Gemeentehuis 

Houten 

verslaglegger: 

Amber Loth 

 

goedgekeurd op: 
 

Aanwezig: Hanneke Knijf (inkoop Lekstroom), Minke v/d/ Zande (jurist Lekstroom), 
Christie Mullie (accounthouder RBL), Astrid Wenneker (beleidsmedewerker 
Vianen), Frank Hordijk (Hordijk & Hordijk), Sarah Khalil (Hordijk & Hordijk), 
Recep Corduk (Hordijk & Hordijk), Ans van Wijk (Youké), Hans Attema 
(Altrecht), Lonneke Op ‘t Broek (Reinaerde), Milly van Rooden (Lijn 5), 
Yvonne Meijer (Leger des Heils), Eelko van Harten (Dokter Bosman), 
Angenieta van Giessen (De Rading), Evelien Wensing (Intermetzo), Koen 
van der Leer (Timon) 

Afwezig: 

 

Nico Kersten (inkoop Lekstroom), Jan van Beijsterveldt (Vitras), Harry 
Eleveld (Stichting Nedereind), Paulien van Triest (Intermetzo), Heleen de 
Greef (Psychologenpraktijk Nieuwegein) 

Tevens kopie aan: 

 

- 

Agenda Besproken Actie door 

1. Welkom Hanneke Knijf opent de vergadering. Ze geeft 
aan dat Nico Kersten wegens ziekte tijdelijk 
uitvalt en dat nog niet bekend is wanneer hij 
weer aanwezig zal zijn. Hanneke  neemt 
zolang het voorzitterschap van de tafel over. 

- 

2. Verslag 12-9-2016 Een kort en helder verslag. Aanbieders 
stelden zich wel de vraag of aanbieders die 
niet bij de fysieke overlegtafel aanwezig 
waren op deze manier goed geïnformeerd 
zijn. Ze stellen voor de essentie van de 
discussie te noteren, gevolgd door afspraken 
en uit te zetten acties. Pagina één en twee 
zijn akkoord. Fysieke overlegtafel stelt verslag 
vast. 

- 

3. Nota van inlichtingen Hanneke merkt op dat veel partijen die 
aanwezig waren bij de fysieke overlegtafel 
van 12 september jl. veel vragen hebben 
gesteld over de nota van inlichtingen. 
Hanneke geeft aan dat de nota van 
inlichtingen bedoeld is voor partijen die niet 
aanwezig zijn bij de tafel. De gemeente zou 
hieruit kunnen afleiden dat een fysieke 
overlegtafel niet meer nodig is. Ans van Wijk 
(Youké) erkent de essentie van de nota van 
inlichtingen, maar vraagt of de gemeente 
deze actie wil zien als signaal over het proces 
tijdens de overlegtafels. Dat wat gezegd wordt 
aan de overlegtafel, wordt niet altijd terug 
gevonden in de stukken.  Andere aanbieders 
herkennen dit.  

Er wordt afgesproken 
dat er een afspraken- 
lijst bij het verslag 
komt,  waarin 
besluiten worden 
meegenomen. 
 
 



Hanneke geeft aan deze opmerking serieus te 
nemen. 

4. Bijlage 1 en 2: 
 
a. Introductie Frank Hordijk, 
    stand  van zaken  
    tarievenonderzoek 
 
b. Bespreken aanpassingen 
     in bijlagen 
     - Brief yes We Can 
        Clinics 

 

a. 
Frank Hordijk (Hordijk & Hordijk) gaf een 
presentatie over het proces van het 
tarievenonderzoek en de resultaten tot nu toe. 
Er is nog geen resultaat te melden omdat van 
alle deelnemers één inhoudelijke reactie is 
binnen gekomen. Frank  benadrukt het 
gezamenlijk vraagstuk. Hij legt de nadruk op 
anonimiteit van het onderzoek en de 
begeleiding vanuit Hordijk & Hordijk 
(contactpersoon; Recep Corduk). Er wordt 
vertrouwelijk om gegaan met gegevens en het 
beslag op de organisatie is niet twee weken , 
maar slechts twee dagen.  
 
Hanneke constateert dat met deze uitslag de 
gemeente niet anders kan dan de huidige 
prijzen te handhaven.  
 
Hans Attema (Altrecht) geeft aan dat deze 
terugkoppeling reden is om intern te 
bespreken of Altrecht als nog mee kan doen 
aan het onderzoek.  
 
Naar aanleiding van de presentatie van 
Hordijk & Hordijk; het verzoek om deelname 
opnieuw in hun organisatie te  gaan 
aankaarten.   

Gemeente stuurt 
presentatie Hordijk & 
Hordijk naar de 
aanbieders. Zij laten aan 
Minke van de Zande weten 
of zij wel of niet mee doen. 
 
Als het onderzoek wel 
beschikbaar komt dan 
moet de mogelijkheid 
ingebouwd worden om het 
gesprek over dit punt 
opnieuw aan te gaan.  

b. - 

5. Deelovereenkomst, voor 
    zover  het de 
    aanpassingen betreft 

De deelovereenkomst is besproken tot artikel 
6. 

Gemeente doet 
tekstvoorstel voor 
tarievenartikel op basis 
van de presentatie van 
Hordijk & Hordijk. 
 
Timon doet tekstvoorstel 
voor artikel 6. 

 
Andere aanbieders mogen 
ook tekstvoorstellen doen. 
Op 24 oktober wordt een 
definitief tekstvoorstel 
besproken.  

6. Conclusie omtrent  
    deelovereenkomst en  
    bijlagen 

- Dit agendapunt gaat mee 
naar de volgende fysieke 
overlegtafel van 24 oktober 
2016. 

7. Rondvraag - - 

8. Afsluiting - - 

9. Data fysieke  
    overlegtafels 

Maandag 24 oktober 2016, 16.00-18.00 
Maandag 21 november 2016, 16.00-18.00 

Fysieke overlegtafel van 
17 oktober 2016 komt 
zoals afgesproken te 
vervallen. 

 
 
 


